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7صبـــــح ايـــران ورزش

حمیدرضا قلی پور می گوید زمانی که احساس کنم توانایی گرفتن 
طلا را ندارم ووشو را کنار می گذارم.رقابت های جهانی ووشو با نایب 
ها  رقابت  از  دوره  این  در  رسید.  اتمام  به  ایران  ساندای  تیم  قهرمانی 
توانست چهارمین مدال  ایران  قلی پور سانداکار سنگین وزن  حمیدرضا 
طلای جهانی خود را کسب کند و اسم خود را به عنوان پرافتخارترین 
سطح  درباره  کند.قلی پور  ثبت  جهانی  مسابقات  در  ایرانی  ووشوکار 
برگزار شد  با حضور 82 کشور  اظهار کرد: مسابقات  رقابتهای جهانی، 
و رقابتها سطح خوبی داشت. نکته جالب این رقابتها این بود که بیشتر 
نام ووشو  استفاده می کردند. کشورهای صاحب  از مربیان چینی  تیمها 
پیش از رقابت های جهانی اردوی مشترک با هم داشتند. فدراسیون ایران 
نیز با تیم ساندای چین اردوی مشترکی برپا کرد که به آمادگی ما کمک 
زیادی کرد. زمزمه المپیکی شدن ووشو باعث شده کشورها در این رشته 
بالاتری  سطح  در  امسال  جهانی  مسابقات  کنند.  زیادی  گذاری  سرمایه 
بود  بار  اولین  برای  داد:  ادامه  برگزار شد.وی  به سالهای گذشته  نسبت 
قبل در هر روز یک  برگزار می شد. در دوره های  که مسابقات فشرده 
مبارزه می کردیم اما امسال در هر روز بیش از یک مبارزه داشتیم. وزن 
کشی هر روز مسابقات نیز باعث شده بود که خود را سر وزن نگه داریم.

قلی پور در خصوص کسب چهارمین مدال طلای جهانی گفت: چند ماه 
قبل زمانی که اردوهای تیم ملی آغاز شد، آمادگی خوبی نداشتم و فقط 
خود را برای برد در انتخابی تیم ملی آماده کردم. در این مدت کادر فنی 
زحمات زیادی برایم کشید و طوری برنامه ریزی کردند تا به اوج آمادگی 
برسم. در اولین روز مسابقات جهانی هنوز هم کاملا آماده نبودم اما هر 
مبارزه ای که می گذشت به لحاظ روحی و فنی آماده تر می شدم و در 
نهایت توانستم چهارمین مدال طلای جهانم را کسب کنم.وی همچنین 

گفت: من دنبال رکورد شکنی و تاریخ سازی نیستم. تا هر زمان بتوانم 
برای کشورم مدال بگیرم مبارزه می کنم. زمانی که احساس کنم نمی توانم 
به طلا برسم آن روز ووشو را کنار می گذارم.قهرمان سنگین وزن جهان 
با بیان این که ایران می توانست در ساندا چین را شکست دهد، خاطر 
اما در دو وزن دیگر عباسی و  به طلا رسیدیم  نشان کرد: در سه وزن 
شیرزاد در مقابل رقبای چینی شکست خوردند که البته شیرزاد در نیمه 
نهایی باخت و برنز گرفت. هر دوی آنها می توانستند پیروز مبارزه باشند 
زیرا ایرانی ها از لحاظ تکنیکی بالاتر از چینی ها هستند. به نظرم هنوز 
باور نکرده ایم که می توانیم چین را شکست دهیم. اگر ذهن خود را برای 
شکست چین آماده کنیم مطمئنا این اتفاق می افتد.قلی پور در خصوص 
قرارداد  پارس جنوبی  تیم  با  امسال  برتر ساندا گفت:  لیگ  رقابت های 
دارم. البته مبلغ قراردادهای ما نسبت به ورزش های دیگر ناچیز است. 
برخی سانداکاران ما به اندازه ای پول می گیرند که خرج رفت و آمدشان 
را هم تامین نمی کند. امیدوارم که پخش تلوزیونی این رشته بیشتر شود 
و اسپانسرهای بیشتری در این بخش سرمایه گذاری کنند.وی در پایان 
افزود: باید از کادر فنی، مسوولان فدراسیون و خانواده ام کمال تشکر را 

داشته باشم که در راه کسب مدال طلا من را یاری کردند.

منهای فوتبالاخبار
بیژن مقانلو: 

امیدوارم موفقیت های تکواندو با دو سهمیه دیگر کامل شود

خادم: فدراسیون کشتی بايد ناملايمات را تحمل کند

عالمیان: مطمئنم يک ايرانی، المپیکی می شود

میرزاجانپور: از لوزانو شناختی ندارم

رقبای جودوکاران ايرانی در کره جنوبی

حدادی: همه طلاهای دوومیدانی  را جمع کنید، اندازه مدال های من نمی شود

پرافتخارترین ووشوکار ایران در جهان: 
دنبال رکوردشکنی نیستم

تکواندو از شانس های اصلی کسب مدال در ریو 
محسوب می شود. تا امروز ملی پوشان ایرانی موفق 
شده اند دو سهمیه المپیک بگیرند. آنها همچنان برای 
امیدوارند.  کسب دو سهمیه دیگر تلاش می کنند و 
بیژن مقانلو سرمربی تیم ملی تکواندو درباره شرایط 
تیمش صحبت کرده است.مقانلو در خصوص آخرین 
المپیک  مانده  باقی  سهمیه  دو  کسب  برای  فرصت 
گفت: در مجموع با مسابقات فینال گرندپریکس که 
پیش رو داریم 20 رویداد جهانی و آسیایی را پشت 
سر گذاشته ایم که در این بین توانستیم قهرمانی جان 
از  هم   آسیایی  های  بازی  کنیم.در  را کسب  آسیا  و 
کردیم.او  آن خود  از  را  مدال  مدال طلا چهار  شش 
افزود: در سال 2015 قبل از مسابقات فینال گرندپری 
ما در تمامی وزن ها دو نماینده داشتیم که این افتخار 
بزرگی برای ما محسوب می شود. در فینالی که پیش 
نتیجه  به  امیدوارم  که  داریم  نماینده   5 ما  داریم  رو 
دلخواه برسیم. اگر اتفاقاتی که برای دو بازیکن خوب 
ما یعنی بهنام اسبقی و سجاد مردانی پیش نمی آمد، 
ما قطعا دو سهمیه  دیگر را هم گرفته بودیم و دیگر 
منتظر فینال نبودیم.مقانلو ادامه داد: عاملی که همیشه 
در این دو سال اخیر باعث شده نتایج خوبی به دست 
است.  بوده  همه جمع  و تلاش  به خدا  امید  آوریم، 

امیدوارم در این زمان باقی مانده دو سهمیه دیگر را 
نیز کسب کنیم. هرچند که کار سختی داریم ولی مثل 
گذشته با همت همه بچه ها به موفقیت خواهیم رسید.
بیژن مقانلو در خصوص اتفاقات اخیر که در فرانسه 
رخ داد و باعث شد که مسابقات به تعویق بیفتد ادامه 

داد:  به دلیل حاضر نبودن روادید، مسابقات مراکش و 
فرانسه را از دست دادیم.  تمام برنامه ریزی و تلاش 
خود را برای مسابقات گرندپریکس گذاشته بودیم که 
با 80 امتیاز اهمیت زیادی برای ما دارد. با وجود اینکه 
این اتفاقات تمام جهان را شوکه کرد ولی خوشبختانه 

تیم همچون گذشته آماده است و به امید خدا آمادگی 
خود را حفظ خواهیم کرد.سرمربی تیم ملی تکواندو 
در باره لیگ برتر هم اظهار نظر کرده: ما نمی توانیم 
از تأثیر مثبت بازی های لیگ بر تیم ملی غافل شویم 
لیگ  از  دارد  ملی هرچه  تیم  که  توان گفت  نمی  اما 
دارد. به اعتقاد بنده کیفیت فنی و برنامه ریزی لیگ ما 
و  لیگ  متأسفانه  ولی  باشد  این  از  بالاتر  باید خیلی 
لیگ  کنند.  می  بازی  محدودیت  با  ما  های  باشگاه 
دارای  و  منظم  و  منسجم  سیستم  یک  دارای  باید 
که  است  صورت  این  در  باشد.  تمرینی  پنل  یک 
جهانی  سطح  در  تواند  می  ما  باشگاهی  های  تیم 
ایران  خوب  جایگاه  از  تمجید  با  بدرخشد.وی 
نتایج  قطعا  افزود:  آسیایی  و  جهانی  فدراسیون  در 
پولادگر  آقای  که  کرسی  و  گذشته  سال  دو  خوب 
ورزش  به  را  همگان  دید  تواند  می  دارد،  آسیا  در 
تیم  یک  عنوان  به  ایران  به  دیگر  دهد.  تغییر  ایران 
شایستگی  توانیم  می  و  شود  نمی  نگاه  دو  درجه 
همدلی،  دهیم.  نشان  پیش  از  بیش  را  خود  های 
هستند  فاکتورهایی  امیدواری  و  تلاش  همفکری، 
شده  گذشته  سال  دو  در  ایران  موفقیت  باعث  که 
دو  کسب  با  ها  موفقیت  این  که  امیدوارم  و  است 

سهمیه دیگر کامل شود.

رئیس فدراسیون کشتی کشورمان گفت: کسانی 
ملی  افتخارات  کسب  و  کشور  ورزش  قبال  در  که 
مسئولیت دارند، سعی می کنند به گونه ای حرکت کنند 

که به چشم نیایند.رسول خادم در خصوص برگزاری 
لیگ جهانی کشتی آزاد و فرنگی و میزبانی ایران اظهار 
داشت: لیگ جهانی کشتی با همه محدودیت هایی که 
دارد، روز به روز جای مناسب تری را در دنیای کشتی 
به  کشتی جهان  در  ما  رقبای  افزود:  می کند.وی  پیدا 
شدت مقاومت می کنند و فدراسیون های همراه با ما 
را نیز در مقاومت برابر شکل گیری این حرکت جدید 
فکر  من  اما  می کنند  همراه  خود  با  کشتی  جهان  در 
در  کشتی  ماندگاری  اصلی  پایه های  از  یکی  می کنم 
دنیا، همراهی بنگاه های اقتصادی با کشتی است، البته 
این همکاری باید در قالب شیوه ای خوب و با تعامل 
تا  با جنس فنی کشتی باشد  و همکاری که متناسب 
بعُد فنی این رشته آسیب نبیند.رئیس فدراسیون کشتی 

کشورمان خاطرنشان کرد: امسال 4 تیم از قاره آمریکا 
قصد حضور در مسابقات را دارند که 2 تیم به دلیل 
امور  وزارت  از سوی  ویزای شان  مشکل  نشدن  حل 
نهایت  در  و  بیایند  مسابقات  به  نتوانستند  خارجه 
مشکل  امیدوارم  و  کرده  فراهم  را  شرایط  فدراسیون 
ویزای آنها حل شود.خادم در واکنش به این موضوع 
مختلف  اوزان  در  خوبی  رقابت  می رسد  نظر  به  که 
کشتی آزاد به وجود آمده و چندین کشتی گیر خوب 
دارند،  حضور  کنونی  شرایط  در  مختلف  اوزان  در 
عنوان کرد: این همان چیزی است که از کشتی انتظار 
کند  پیدا  ادامه  اگر  که  باشیم  مطمئن  باید  و  داشتیم 
در  که  می آید  وجود  به  بعد  المپیک  برای  ساختاری 
نمی توان  را  برتر  نفر  مسابقات  از  پیش  اوزان  اکثر 

نیست.وی  پیش بینی  قابل  برتر  نفر  و  کرد  پیش بینی 
در پاسخ به سؤال دیگری مبنی بر اینکه آیا فدراسیون 
اگر هست  و  نیست  روبرو  مالی  مشکلات  با  کشتی 
چرا اعتراضی شنیده نمی شود، گفت: بنای فدراسیون 
ناله کردن نیست و فدراسیون باید ناملایمات  کشتی 
را تحمل کند و این وظیفه ورزش ملی کشور است.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد کشورمان ادامه داد: اگر 
گاهی گِله هایی هم می شود برای این است که تلنگری 
به کسانی زده شود که در قبال ورزش کشور و کسب 
به  می کنند  سعی  اما  دارند  مسئولیت  ملی  افتخارات 
گونه ای حرکت کنند که به چشم نیایند.خادم تصریح 
کرد: بار بی مسئولیتی این افراد بر گُرده فدراسیون های 

المپیکی به شدت سنگینی می کند.

توجه  با  ایران گفت:  میز  تنیس روی  ملی پوش 
به حضور چند بازیکن از ایران در مسابقات انتخابی 
نمایندگان  از  یکی  نظرم  به  هنگ کنگ،  در  المپیک 
خواهد  دست  به  را  سهمیه  نهایت  در  کشورمان 
ملی  تیم  انتخابی  مسابقات  درباره  عالمیان  آورد.نیما 
که با قهرمانی او به پایان رسید، اظهار داشت: شاهد 
رقابت های سطح بالایی بودیم و همه بازیکنان آمادگی 
خیلی خوبی داشتند. در این میان عملکرد بازیکنانی 
همچون نوروزی، عمرانی و اخلاق پسند واقعاً خوب 
در  مسابقات  سطح  که  شد  باعث  مسئله  همین  بود 
خصوص  در  باشد.وی  همیشه  از  بالاتر  دوره  این 
آخرین شرایط خودش گفت: تمرینات بدی را سپری 
نمی کنم. درست است که در دو ماه اخیر اردوی ملی 

نداشتیم اما خودم تمرینات را در کنار پدر و برادرم 
نشوم.ملی پوش  دور  آمادگی  از  تا  می کنم  پیگیری 
به این سوال که  تنیس روی میز کشورمان در پاسخ 
چقدر به کسب سهمیه المپیک امیدوار است؟ عنوان 
کرد: ما باید در بخش آسیای میانه برای کسب سهمیه 
المپیک تلاش کنیم. کارمان خیلی سخت است اما با 
توجه به اینکه سه، چهار نماینده از ایران در مسابقات 
ایرانی  نظرم یک  به  کرد،  هنگ کنگ شرکت خواهند 
به خود  را  آسیا  از  این بخش  تنها سهمیه  نهایت  در 
شرایط  به  اشاره  با  داد.عالمیان  خواهد  اختصاص 
ماه  چند  بازیکن  این  گفت:  قزاقستان  پینگ پنگ باز 
تا  و  می کند  برگزار  را  تمریناتش  اروپا  در  که  است 
آنجا که خبر دارم، شرایط خوبی نیز کسب کرده است 

از  که  حالی  در  است،  کشورش  نماینده  تنها  او  اما 
ایران چند بازیکن برای کسب سهمیه تلاش می کنند و 
این مسئله شانس ما را برای رسیدن به المپیک زیادتر 
کسب  برای  که  سوال  این  به  پاسخ  در  می کند.وی 
سهمیه المپیک به چه شرایط نیاز است؟ تصریح کرد: 
برگزاری اردوهای منظم در ایران و همچنین خارج از 
کشور و حضور در تورنمنت ها و مسابقات بین المللی 
اگر  است.  موثر  بسیار  به شرایط مطلوب  در رسیدن 
حضور  برای  پتانسیل  این  بگیرد،  صورت  رسیدگی 
المپیک وجود دارد.پینگ پنگ باز کشورمان درباره  در 
انتخاب علی قارداشی به عنوان رئیس جدید فدراسیون 
گفت: خوشحالم که وضعیت بالاخره مشخص شد و 
فردی بر سر کار آمد که پیش از این نیز در فدراسیون 

حضور داشته و همه از او به نیکی یاد می کنند.عالمیان 
در پایان خاطرنشان کرد: اگر مربی خارجی به ایران 
داخلی  مربیان  به  را  خود  تجربیات  بتواند  و  بیاید 
منتقل کند، این مسئله باعث پیشرفت تنیس روی میز 

کشورمان می شود.

دریافت کننده تیم والیبال پیکان گفت: متاسفانه 
من  علیه  تماشاگران  می کنیم  سفر  که  شهری  هر  به 
مرا  انضباطی  کمیته  نهایت  در  اما  می کنند،  فحاشی 
خصوص  در  میرزاجانپور  می کند.مجتبی  محروم 
خوشبختانه  داشت:  اظهار  پیکان  والیبال  تیم  شرایط 
شرایط کلی ما خوب است و وضعیت رو به رشدی 
بازیکنان  و  است  شده  روشن  پیکان  موتور  داریم. 
دارند. قرار  ایده آلی  شرایط  در  هم  بدنی  نظر  از 
 2 هفته ای  که  هستیم  تیمی  تنها  ما  داد:  ادامه  وی 
زود  بابت  این  از  بازیکنان  و  می دهیم  انجام  مسابقه 
ما  بازیکنان  اکثر  اینکه  به  توجه  با  می شوند.  خسته  
ملی پوش هستند زمان کافی برای ریکاوری نداشتند 
چرا که بعد از جام جهانی به رقابت های باشگاه های 

لیگ  مسابقات  درگیر  هم  و حالا  اعزام شدند  جهان 
خصوص  در  پیکان  والیبال  تیم  هستند.دریافت کننده 
که  داد  رخ  تبریز  شهرداری  با  بازی  در  که  اتفاقاتی 
منجر به دو جلسه محرومیت تعلیقی برای وی شد، 
تصریح کرد: تبریزی ها نسبت به اتفاقات سال گذشته 
ذهنیت داشتند. از ابتدای بازی به من فحاشی کردند 
بیرون  گیم  دو  ندادم.  انجام  بدی  رفتار  هیچ  من  اما 
بودم و زمانی که برای گرم کردن به سمت تماشاگران 
می رفتم هو شده و فحش می خوردم.میرزاجانپور ادامه 
اگر کسی دید که  ندادم.  انجام  اشتباهی  داد: من کار 
من در تبریز حرکت ناشایستی انجام دادم و سندی در 
این خصوص دارد، منتشر کند تا به خودم ثابت شود. 
تنها در لحظاتی از بازی امیر غفور با بناکار سرمربی 

پیدا کرد و سال افزون هم در  حریف درگیری لفظی 
گیم پنجم با آرش کشاورزی کری خواند.وی افزود: 4 
گیم بازیکنان تبریز هر کاری دلشان می خواست کردند 
و تنها داور به آنها یک کارت زرد نشان داد اما پس 
از اینکه در یک صحنه ما آنها را دفاع و خوشحالی 
نمی دانم چرا هر  به حاشیه کشیده شد.  بازی  کردیم 
کسی هر کاری می کند دودش به چشم من می رود. 
را  اتهامات  این  از  بود شاید خیلی  پیش  اگر 4 سال 
گفت:  پیکان  والیبال  تیم  می کردم.دریافت کننده  قبول 
هر  به  ما  که  است  شده  گونه ای  به  شرایط  متاسفانه 
شهری می رویم فحش می خوریم. از نظر فنی هم که 
همه تلاش می کنند به گونه ای برنامه ریزی کنند که 
تماشاگران  شعار  کنند.  خارج  بازی  جریان  از  مرا 

فشار را روی من زیاد می کند اما باید بگویم که با 
وجود تمام این حرف ها در تبریز من کار اشتباهی 
تعلیقی  محرومیت  جلسه  دو  که  ندادم  انجام 
پیکان  والیبال  تیم  کردند.ملی پوش  صادر  برایم 
عنوان  به  سیچلو  و  لوزانو  انتخاب  خصوص  در 
شناختی  داشت:  اظهار  ملی  تیم  مربی  و  سرمربی 
را  وی  و  کردم  کار  سیچلو  با  اما  ندارم  لوزانو  از 
از  کاملی  شناخت  سیچلو  خوشبختانه  می شناسم. 
گونه ای  به  شرایط  امیدوارم  دارد.  ایران  بازیکنان 
المپیک  به  ترکیب  این  با  بتوانیم  که  بخورد  رقم 
برویم. از قدیم گفته اند یک دست صدا ندارد. پس 
تیم  تا  بدهند  هم  دست  به  دست  همه  است  بهتر 

به موفقیت برسد. ملی 

دو جودوکار ایرانی حاضر در رقابت های جایزه 
مسابقات  این  در  را  خود  رقبای  جنوبی  کره  بزرگ 
با  پنجشنبه  امروز  از  مسابقات  از  دوره  شناختند.این 
حضور 422 جودوکار از 70 کشور در جزیره جیجو 
در کره جنوبی آغاز می شود. جودو ایران با دو نماینده 
وزن  در  ملایی  دارد.سعید  حضور  رقابت ها  این  در 

رقابت های  آذرماه  ششم  جمعه  روز  کیلوگرم   -81
»جاستاکی«  نخست  دور  کند.وی  می  آغاز  را  خود 
دیدار  به  برتری  صورت  در  و  رود  می  فیجی  از 
در  ملایی  رفت.  خواهد  سوئد  از  ماتسون«  »اوله 
از جودوکاران روسیه  یکی  نهایی  مرحله یک هشتم 
وزن  در  آذرماه  هفتم  دارد.شنبه  رو  پیش  را  چین  یا 

با  باید  نخست  دور  محجوب  جواد  کیلوگرم   -100
در  و  دارد  رو  پیش  را  فرانسه  از  دلورت«  »کلمنت 
صورت برتری باید با »النور گاسیموف« از آذربایجان 
پیکار کند.این آذری نفر دوم رنکینگ جهان است که 
هفته گذشته در رقابت های کینگ دائو موفق به کسب 
مدال برنز شد.به نفرات اول 300، نفرات دوم180و 

در  جهانی  رنکنیگ  در  امتیاز   120 سوم  نفرات 
گرفت.  خواهد  تعلق  المپیک  سهمیه  کسب  راه 
به  که  نفراتی   ،48 هفتم  نفرات   ،60 پنجم  نفرات 
گرفت.  خواهند  امتیاز   36 رسند  می  شانزدهم  یک 
جودوکاران  برای  امتیاز   4 هم  پیروزی  هر  کسب 

در پی دارد.

طلاهای  همه  اگر  گفت:  لندن  المپیک  نقره  مدال  دارنده 
اندازه  به  کنید  جمع  اسلامی  انقلاب  از  بعد  را  کشور  دوومیدانی کاران 
مدال های من نخواهد شد.احسان حدادی قهرمان پرتابگر دیسک که این 
روزها با مربی دیرینه خود کیم بوخونسف برای تمرین در جزیره کیش 
به سر می برد، درباره شرایط خود اظهار داشت: بیش از 20 روز است 
که با کیم مربی روسی ام در کیش تمرین می کنیم و شرایط مناسبی دارم. 
اینجا آب و هوا خوب، تمرینات خوب، مربی خوب و همه چیز خوب 
است.برنده طلای سه دوره بازی های آسیایی در مورد برنامه اردویی آینده 
خود نیز گفت: کمتر از یک ماه دیگر اردویم در کیش تمام می شود و 
بعد از آن به تهران می آییم و در صورت فراهم شدن شرایط به آفریقای 
جنوبی خواهیم رفت. مدتی آن جا تمرینات را پیگیری می کنیم و بعد از 
آن یا در کیش یا در پرتغال اردو خواهیم زد و اواسط فروردین به آمریکا 
می رویم.دارنده 4 طلا پرتاب دیسک قهرمانی آسیا اضافه کرد: فدراسیون 

چیزی که در توان دارد را در اختیار ما قرار داده. البته کم و کاستی هم 
وجود دارد ولی به هرحال به خاطر شرایط است، خدا را شکر امکاناتی 
ندارم.نخستین  هم  زیادی  توقع  گذاشته اند  اختیارم  در  را  باشد  باید  که 
از منتقدانش  به برخی  المپیک در واکنش  ایران در  مدال آور دوومیدانی 
گفت: اگر المپیک را کنار بگذاریم در دوومیدانی هیچ کس سه مدال طلا 
از  کسب نکرده است، اگر همه طلاهای دوومیدانی کاران کشور را بعد 
اندازه مدال های من نخواهد شد. کسانی  به  انقلاب اسلامی جمع کنید 
که انتقاد می کنند باید شرایط را بسنجند و بدانند که هرکس خوب کار 
کند، فدراسیون و مسئولان هم به او توجه بیشتری می کنند.حدادی افزود: 
با این که فدراسیون تلاش خود را می کند ولی نسبت به رقبای جهانی ام 
خیلی کمتر به من رسیدگی می شود. مثلًا در همین اردوی کیش در زمین 
زمین شماره  تمرین می کنم چون  است  آن خاک  از  نیمی  که   2 شماره 
رئیس  کریمی  که  زمانی  یادم هست  فوتبالیست هاست.  مخصوص  یک 

فدراسیون بود می گفت هرکس نتیجه بهتری بگیرد به او توجه بیشتری 
می شود و کسی که طلا کسب کند اردوهایی بهتری برایش در نظر گرفته 

خواهد شد. به هرحال تلاش می کنم که بهترین نتیجه را بگیرم.

ونگر: دوست دارم پول خرج کنم
آرسن ونگر، سرمربی آرسنال عنوان کرد که 
انتقالات هزینه کند  او هم دوست دارد در نقل و 
و بازیکن بخرد.پس از یک تابستان کم فروغ برای 
آرسنال در نقل و انتقالات، انتقادات زیادی از ونگر 
به عمل آمد. با این حال، او به شوخی عنوان کرد 
که خسیس نیست و دوست دارد پول خرج کند.
او گفت:«نه من با شما موافق نیستم. اگر یک شب 
شما را شام به یک رستوران دعوت کنم، می بینید 
که دوست دارم پول خرج کنم. این شما مطبوعات 
هستید که چنین وجهه ای برای من ایجاد کرده اید. 
درباره  نمی کنند.«ونگر  فکر  شما  مثل  من  دوستان 
که  المپیاکوس  مقابل  اروپا  در  تیمش  بعدی  بازی 
دیداری سرنوشت ساز برای آنها خواهد بود گفت:« 
گاهی در حالی مقابل المپیاکوس قرار می گرفتیم که 
صعود  برای  بار  این  بودیم.  کرده  صعود  پیش  از 
کردن به مصافشان خواهیم رفت. کار سختی پیش 
روی ماست ولی باید به خودمان ایمان داشته باشیم 

که می توانیم این کار را انجام دهیم.

گواردیولا: 
مقابل المپیاکوس بی نقص نبودیم

از  رضایت  ابراز  با  بایرن  اسپانیایی  سرمربی 
مراحل  به  دارد  عقیده  تیمش  نتیجه گیری  روند 
کرد.بایرن  خواهند  پیدا  راه  چمپیونزلیگ  پایانی 
المپیاکوس   0 بر   4 پرگل  نتیجه  با  درحالی  مونیخ 
یونان را مغلوب کرد که از اوایل نیمه دوم در پی 
اخراج هولگر باداشتوبر ده نفره به بازی ادامه داد.
بعد از پایان این مسابقه پپ گواردیولا گفت:« خیلی 
راضی ام. با این وضعیت تا فوریه چمپیونزلیگ در 
سیطره بایرن خواهد بود. بازیکنانم از روحیه بالایی 
برخودارند البته ضعف امروزشان در کار با توپ بود 
که چند بار به آسانی آنرا از دست دادند.«ماتیاس 
ما  گفت:«  هم  بایرن،  باشگاه  ورزشی  ،مدیر  سامر 
یکبار  امروز همه  را  این  و  موفقیتیم  تشنه  همواره 
دیگر دیدند. به نظر من خطای هولگر کارت قرمز 
اصلا  را  آن صحنه  بودم،  داور  من  اگر  و  نداشت 
سوت نمی زدم.«فیلیپ لام، کاپیتان بایرن مونیخ نیز 
گفت:« همیشه اول شدن مهم است. این مسئله در 
صعود به مرحله یک هشتم پایانی این مزیت را دارد 
که بازی برگشت را در خانه برگزار می کنی و به 

این ترتیب می توان سال را به خوبی به پایان برد.

چک: 
به صعود به دور بعد امیدوار شدیم

پتر چک، دروازه بان آرسنال عنوان کرد که به 
صعود تیمش به دور بعد لیگ قهرمانان اروپا خوش 
نتیجه  با  شدند  موفق  ونگر  است.شاگردان  بین 
با شکست  و  داده  را شکست  دیناموزاگرب   0-3
دیدار  به  چیز  همه  بایرن،حال  مقابل  المپیاکوس 
المپیاکوس  و  آرسنال  بین  گروهی  مرحله  پایانی 
کشیده شده است. چک عنوان کرد که حالا صعود 
به دور بعد در دستان آرسنال است و این توپ چی 
را  قهرمانان  لیگ  در  سرنوشتشان  که  هستند  ها 
بل  و  خوب  تیم  دینامو  گفت:«  می کنند.او  تعیین 
موقعیت های  آنها  که  می دانستیم  و  است  میفیتی 
زیادی ایجاد خواهند کرد. ما بازی خودمان را انجام 
دادیم و آنها را تحت فشار گذاشتیم. موقعیت های 
گلزنی ایجاد کردیم و نتیجه ای که لازم داشتیم را 
زیرا  داریم  خوبی  شرایط  حالا  آوردیم.  دست  به 
در بازی های قبل، تقریبا حذف شده بودیم و حالا 
برای صعود، همه چیز در دست خودمان است. این 
شرایط برای ما خیلی خوب است. ما کار خودمان 
انجام داد و  بایرن هم کارخ ودش را  را کردیم و 
حالا همه چیز برای ما به بازی پایانی کشیده شد. 
انگار وارد یک بازی پلی آف خواهیم شد. شرایطی 
مثل یک بازی پلی آف برای ما ایجاد شده بنابراین 
باید مطمئن باشیم که  باشیم.  امیدوار و آماده  باید 
نتیجه مورد نیازمان را کسب می کنیم و به دور بعد 

صعود خواهیم کرد

جرارد: 
سوارز در سطح مسی و رونالدو است

به   ، لیورپول  سابق  کاپیتان  جرارد،  استیون 
سوارز  لوئیس  خود،  سابق  تیمی  هم  از  تمجید 
و  مسی  کنار  در  او  که  کرد  عنوان  و  پرداخت 
است.در  جهان  برتر  بازیکن   3 جمع  در  رونالدو، 
کاپیتان  جرارد  لیورپول،  در  سوارز  حضور  دوره 
 ، آنها  دوی  هر  حالا  و  بود  ای  اروگوئه  مهاجم 
آنفیلد را به مقاصد مختلف ترک کرده اند. با این 
حال، عملکرد خوب سوارز، هم تیمی سابقش را 
مهاجم  که  است  معتقد  جرارد  و  آورده  وجد  به 
اروگوئه ای در جمع 3 بازیکن برتر جهان است.
او به خبرنگاران گفت:« او بازیکنی کلاس جهانی 
است.  شده  دیگر  سطح  یک  وارد  حالا  ولی  بود 
بعضی از گل هایی که به ثمر می رساند... گل هایی 
است که گاهی نمی فهمم چطور به ثمر رسید. انگار 
به خوبی  باشد و  در جایی است که دوست دارد 
هماهنگ شده است. او حالا یکی از 3 بازیکن برتر 

جهان است.

مسی: 
بارسا ثابت کرد که به من وابسته نیست

بارسلونا نزدیک به دو ماه بدون مسی مقابل 
با سویا، در  بازی  حریفانش قرار گرفت و به جز 
دیگر مسابقات مشکلی برای پیروز شدن نداشت.
در غیاب مسی، نیمار و سوارز به خوبی توانستند 
بار خط حمله و گلزنی بارسلونا را به دوش بکشند؛ 
بطوریکه کمتر کسی غیبت مسی را حس کرد. فوق 
ستاره آرژانتینی از بازی با رئال بار دیگر به میادین 
ماه  دو  از  پس  خود  دقیقه   90 اولین  و  بازگشت 
برتری  در  نیز  گل  دو  و  کرد  تجربه  رم  مقابل  را 
6-1 تیمش به ثمر رساند.او در پایان بازی در مورد 
وابستگی بارسا به وی گفت:« هرگز ما چنین عقیده 
من  که  این مدت  در  تیم  کنم  فکر  و  نداشتیم  ای 
مصدوم بودم به خوبی ثابت کرد که به من وابسته 
بسیار  من  برای  میادین  از  دوری  البته  نیست. 
هایم  تیمی  هم  درخشش  وقتی  ولی  بود  سخت 
در هر مسابقه را می دیدم، لذت می بردم.«مسی 
برتر  نیمار و سوارز، سه مرد  او،  اینکه  در مورد 
مراسم  در  و  هستند  حاضر  حال  در  دنیا  فوتبال 
گفت:«  شوند  سوم  تا  اول  باید  نیز  طلا  توپ 
نیز  این  از  غیر  اگر  اما  شود  اینگونه  امیدوارم 
می  را  سوارز  و  نیمار  من  نیست.  مشکلی  بشود 
می  فکر  من  مثل  نیز  آنها  که  دانم  می  و  شناسم 
کیفیت  مسابقه  هر  در  داریم  سعی  فقط  ما  کنند. 

خودمان را نشان داده و به تیم کمک کنیم.«

همه سراغ قوی ترین مرد جهان را 
می گیرند

وزنه برداری  رقابت های  از  نیمی  درحالیکه 
حال  در  آمریکا  هیوستون  در  جهان  قهرمانی 
ابتدایی  روزهای  این  در  است.اما  شدن  سپری 
ایران و  رقابت ها، شاید پرتعدادترین سوال از تیم 
وابستگان آن علت نبود بهداد سلیمی در رقابت ها 
در  قهرمانی  با  و  از سال 2010  که  سلیمی  است. 
رقابت های جهانی آنتالیا درخشید، در سال 2011 با 
شکستن رکورد یک ضرب دسته فوق سنگین دنیا 
به ستاره ای در دنیای وزنه برداری بدل شد. او دوبار 
بازیهای  با قهرمانی در  پیاپی قهرمان جهان شد و 
المپیک 2012 توانست عنوان قوی ترین مرد جهان 
در  رقابت  سه  همین  دهد.  اختصاص  خود  به  را 
آسیایی  بازیهای  مدال طلای  کنار دو  در  سه سال 
بهداد سلیمی را به یک فوق ستاره در وزنه برداری 
از  دنیا پس  بدل کرد.این فوق ستاره سنگین وزن 
نتوانسته  هیچگاه  تاکنون  لندن،  المپیک  بازیهای 
 2013 سال  در  او  بازگردد.  گذشته خود  فروغ  به 
رقابتهای جهانی را به همراه چند تن دیگر از هم 
تیمی هایش تحریم کرد تا یک مدال طلای ارزشمند 
از کارنامه افتخاراتش حذف شود و در سال 2014 
اگرچه قهرمان بازیهای آسیایی شد، اما در رقابتهای 
کرد.  بسنده  قهرمانی  نایب  به  سال  همین  جهانی 
مجالی  آمریکا  در   2015 جهانی  رقابتهای  شاید 
سطح  به  سلیمی  بازگشت  و  درخشش  برای  بود 
را  او  گریبان  نابهنگام  مصدومیت  اما  جهان،  اول 
افزایش  برای  هم  را  شانس  این  سلیمی  تا  گرفت 
بدهد. از دست  وزنه برداری  دنیای  در  افتخاراتش 
با این وجود سوال متداول اهالی وزنه برداری این 
بهداد  که  است  این  آمریکا  هیوستون  در  روزها 
بسیاری  حتی  است.  نشده  حاضر  رقابتها  در  چرا 
جریان  در  چندان  که  هم  ایرانی  مندان  علاقه  از 
اخبار وزنه برداری نیستند، در تیم ایران دنبال بهداد 

سلیمی می گردند

گنج زاده و پورشیب عازم ژاپن شدند
اله  ذبیح  ژاپن،  کاراته  فدراسیون  دعوت  با 
پورشیب و سجاد گنج زاده برای شرکت در لیگ 
 4:20 ساعت  چهارشنبه  روز  بامداد  ژاپن  جهانی 
از آنجا عازم ژاپن شدند.لیگ  راهی دوحه قطر و 
جهانی کاراته وان طی روزهای 28 و 29 نوامبر)7 
و 8 آذر ماه( و با حضور چهره های مطرح و مدال 
سجاد  از  شد.پیش  خواهد  برگزار  جهان  آوران 
و  پورشیب  الله  ذبیح  احمدی،  سعید  زاده،  گنج 
امیر مهدی زاده به این رقابت ها دعوت شده بودند 
این  به  اعزام  از  احمدی  شنبه  سعید  روز سه  که 
رقابت ها انصراف داد و گویا امیر مهدی زاده نیز از 

رفتن به این رقابت ها انصراف داده است.

رسول تقیان اوت کرد
در  کشورمان  کیلوگرم   77 دسته  نماینده 
رقابت های دوضرب ناکام ماند و با انداختن تمام 
و  هشتاد  از  روز  پنجمین  کرد.در  اوت  ها،  وزنه 
قهرمانی  وزنه برداری  رقابت های  دوره  یکمین 
المپیک  انتخابی  دوم  مرحله  که  جهان  بزرگسالان 
2016 ریو نیز است وزنه برداران دسته 77 کیلوگرم 
تقیان  رفتند که رسول  به مصاف هم   A در گروه 
پایان مسابقات  نماینده کشورمان در این دسته در 
یک ضرب در جایگاه دهم قرار گرفت.تقیان ملی 
  A پوش دسته 77 کیلوگرم کشورمان که در گروه
تایلند،کره شمالی،  کشورهای  از  بردار  وزنه   12 با 
قزاقستان، روسیه، مصر، بلاروس، چین، ارمنستان، 
حرکت  در  داشت  رقابت  ترکمنستان  و  لهستان 
کیلوگرم   153 وزنه  مصاف  به  ابتدا  یکضرب 
و  برده  سر  بالای  را  وزنه  این  توانست  که  رفت 
سه چراغ سفید داوران را به نشانه تأیید مهار این 
وزنه دریافت کند.وی سپس وزنه 158 کیلوگرمی 
را مهار کرد، اما در حرکت سوم در مهار وزنه 162 
کیلوگرمی ناکام ماند و در نهایت در رده دهم جای 
گرفت. این در حالی است که تقیان در بازی های 
آسیایی موفق به مهار وزنه 163 کیلوگرم شده بود.
وزنه برداران چین، کره شمالی و ارمنستان به ترتیب 
اول  کیلوگرم در مکان های  با 175، 171 و 167 
مدال  و  گرفتند  قرار  یک ضرب  حرکات  سوم  تا 
های طلا، نقره و برنز را به خود اختصاص دادند.
تقیان کار خود را در حرکات دو ضرب با انتخاب 
وزنه 193 کیلوگرمی شروع کرد که موفق به مهار 
این  ثبت  در  هم  دوم  بار  در  وی  نشد.  وزنه  این 
کشورمان  نماینده  برای  کاری  تا  ماند  ناکام  وزنه 
سخت شود. تقیان در مهار وزنه 194 کیلوگرمی در 
حرکت سوم هم ناکام ماند و از گردونه مسابقات 
کنار رفت.تقیان در بازی های آسیایی موفق به ثبت 
وزنه 205 کیلوگرمی شده بود. رکورد ورودی این 

وزنه بردار هم 360 کیلوگرم بود.

میزبانی تهرانی ها در لیگ برتر بسکتبال
هفته نهم لیگ برتر بسکتبال امروز )پنجشنبه( با 
پنج دیدار برگزار می شود که سه تیم تهرانی در خانه 
با  که  آزاد  دانشگاه  می روند.  حریفانشان  مصاف  به 
شکست برابر پتروشیمی به رده چهارم جدول سقوط 
دنبال  به  و  می رود  اراک  به مصاف شهرداری  کرده 
پیروزی است تا بتواند جایگاهش را بهتر کند.شیمیدر 
تهران هم که در دیدار قبلی اش باخته و صدر جدول 
را از دست داده ، این هفته میزبان ثامن مشهد است. 
تیم تهرانی در خانه به دنبال تثبیت رده دومی خود و 
افزایش شانسش برای پس گرفتن صدر است.نیروی 
میزبان  هفته  این  در  هم  تهرانی  تیم  سومین  زمینی 
است. شاگردان اسلامی در شرایطی که می توانستند در 
اصفهان برنده باشند تا خودشان را از قعر جدول جدا 
کنند برابر آینده سازان این شهر تن به شکست دادند 
و قعر نشین شدند. این تیم فردا میزبان صدرنشین 
لیگ یعنی پتروشیمی است و کار بسیار دشواری برابر 
بردی که  با  دارد. ماهشهری ها  شاگردان شاهین طبع 
برابر دانشگاه آزاد کسب کردند اکنون به صدر جدول 
تکیه زده اند و مطمئنا نمی خواهند جایگاهشان را از 
تبریز و  به  آبادانی ها  با سفر  نهم  بدهند.هفته  دست 
اصفهانی ها به گرگان ادامه پیدا می کند. نفت آبادان 
در دیدار قبلی اش شیمیدر صدرنشین را برد و این 
دنبال  به  پایین  آورد و حالا  بالای جدول  از  را  تیم 
ادامه پیروزی هایش است.آینده سازان اصفهان هم در 
اما کار سختی  به دنبال دومین بردش است  گرگان 
چند  در  گرگانی ها  دارد.  شهر  این  شهرداری  برابر 
بازی اخیرشان اسیر حواشی شده اند که نمونه آخر 
سرپرست  با  تیم  این  سرمربی  ایزدپناه  درگیری  آن 
ثامن مشهد در هفته هشتم بود. او در گفت و گوهای 
رسانه ای اش هم به خوبی از خجالت مهدی صاحبیان 

سرمربی نماینده مشهد در آمده است.


